
 

 

 

Protokoll fra Rådet til Universitetsbiblioteket 05.06.2023 kl. 14-16 

Sted: Bibliotek for juridiske fag 

Til stede. 

Leder dekan Gunn Mangerud MN 

Nestleder visedekan Yael Harlap PSYK 

Visedekan Halvard Haukeland Fredriksen JUR 

Visedekan Svein Ivar Angell HF 

Fagdirektør, ekstern Kristin Jacobsen Arkivverket 

Studentrepr. Knut Camillo Tornes SV - Inst. for politikk og forvaltning 

Hovedbibliotekar Sigrun Ask UB 

Førstebibliotekar Alexandros Tsakos UB 

Avdelingsdir. Maria-Carme Torras Calvo UB 

Saksfremlegg    

Seksjonsleder UFS Karin Cecilia Rydving UB 

Førstebibliotekar UFS Caroline Susanne Armitage UB 

 

Meldt forfall: Marit Bakke, Jessica Tengvall og vara Pernille Reitan Jensen, Hanne Kjerstad Andresen, 

vara Martin Lage Haden, vara Eva Emilie Skårvik  

 

Sakliste: 

16 Godkjenning av innkalling og sakliste. 

Godkjent utan merknader 

17 Godkjenning av protokoller   

Godkjent uten merknader 

18 UBs strategiprosess, drøfting og vedlegg 

Karin Rydving, leder for oppnevnte skrivegruppe for strategiarbeidet, gjennomgikk 

skrivegruppens mandat og medlemmer og la frem hovedpunktene i skrivegruppens 

arbeidsdokument. Visjonsdelen av strategien kommer til å bli tema på den kommende 

personalsamlingen ved UB den 16. juni, hvor også dette dokumentet danner grunnlaget.  



Diskusjonen ble innledet med kreditt til den involverende prosessen som er rundt UB sitt 

strategiarbeid og at det gis tid til å reflektere, spesielt viktig når vi nå står i store 

endringer, spesielt knyttet til det digitale. 

Rådet var samstemt i at det var et bra dokument. Det er klokt å legge seg tett på UiBs 

strategi. Rådet diskuterte eventuelle momenter som det kunne reflekteres rundt i det 

videre arbeidet: 

• Tydeliggjøre sammenhengene nasjonalt og internasjonalt – hvilken posisjon skal 

UB ta? Tydeliggjøre ambisjonene med internasjonalt samarbeid, til eksempel 

CHARM (det nye europeiske nettverket UiB deltar i). 

• Formidling – spisse visjon, hva kjennetegner UB 

• Veiledning - UBs oppgave – tydeliggjøre viktighet av denne oppgaven, særlig når 

det gjelder yngre forskere 

• Forskningsinfrastruktur – upresist - være mer konkret om hva det menes med 

den 

• Tekst – finnes overlappende tekster – korte ned 

• Kulepunkter i ambisjonsdelen: se ekstra på antall kulepunkt, prøve å kondensere 

og ha færre punkt, slik at prioriteringene trer tydeligere frem 

• Vedrørende organisasjonsdelen: Tydeliggjøre UBs plass internt på UiB 

• I innledningen: skille mellom de evige oppgavene (ta vare på kunnskap over tid er 

en flott formulering) og nå-situasjonen med de utviklingene vi ser for oss. 

• Hva skiller retning fremover fra det som har vært i tidligere strategi? Lurt å ha 

generelle formuleringer om digitale utviklinger og hvordan UB skal/kan forholde 

seg til det. 

• Sikre kompetanse OG tjeneste 

• Adressere KIs muligheter og utfordringer og UBs rolle. – tenke på KI og 

påvirkning av det, og hvordan det kan gjennomsyre dokumentet. 

• At ordene KRITISK TENKING kommer med - i hva vi skal være/stå for 

• Samme oppgave – ny teknologi. Utfordre det kjente – utforske det nye 

• Samarbeidet med fakultetene, få med tydelig mål 

 

Videre innspill: at studentene gjøres kjent med strategien og hva vi gjør. 

Bibliotekdirektøren opplyste at det er avtalt et møte med Studentparlamentet når et 

fullstendig strategiutkast foreligger.  

 

Avslutningsvis ble viktigheten av prosessen og dens egenverdi poengtert. 

 

19 UiBs publisering, orientering med innspill, vedlegg 

Saksfremlegg av Caroline Armitage, førstebibliotekar for forskningsstøtte og bibliometri, 

gjennomgikk hovedtrekkene innen publisering, nasjonalt og internt ved UiB. 

Statistikkene/tallene fremlegges ellers for rektoratet, fakultetsledelsen og styret. UB 

publiserer en årlig rapport på bibliometri.w.uib.no, og bidrar med publiseringsbaserte 

analyser i UiBs analysegruppe. 

 

20 Driftsbudsjett 2023, utsatt sak fra 27.03.23, orientering, vedlegg 



Bibliotekdirektøren gjennomgikk driftsbudsjettet. De største postene er lønn og husleie. 

Systemlisensene øker kraftig, samt transport av innlånt/utlånt materiale. 

 

21 Mediebudsjett 2023, utsatt sak fra 27.03.23, orientering, vedlegg 

Bibliotekdirektøren gjennomgikk mediebudsjettet. Her er den svake norske kronen en 

stor utfordring. Vi har alltid valutasvingninger, men i år blir det spesielt utfordrende.  

 

22 Møteplan for høsten 2023:  

Det blir satt opp to rådsmøter i høstsemesteret: 23. okt. og 11. des. 

 

23 Eventuelt.  

Ingen saker meldt. 

 

 

Bergen 08.06.2023 MCTC/LS 

  


